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Ministerstvo dopravy a výstavby Slovenskej republiky 

Riadiaci orgán pre Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

 
ZÁPISNICA 

z 12. riadneho rokovania Monitorovacieho výboru pre Operačný program Integrovaná 

infraštruktúra 2014 – 2020 

 

Dátum konania: 28. máj 2021 

Miesto konania: online 

Predmet rokovania: 12. riadne rokovanie Monitorovacieho výboru  

 pre OPII (MV OPII) 2014 – 2020 

Príloha č. 1: Zoznam účastníkov rokovania 

Príloha č. 2: Uznesenie MV OPII/2021/4 

 

   

Program rokovania 

1. Úvodné slovo  

2. Prezentácia a schvaľovanie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2020 

3. Prezentácia a schvaľovanie materiálu Hodnotiace kritériá pre dopytovo–orientované 

projekty OPII prioritná os 7 informačná spoločnosť, verzia 1.0 

4. Schvaľovanie Dodatku č. 2 k Štatútu Riadiaceho výboru prioritných osí 9 až 12 

5. Informácia o činnosti Riadiaceho výboru prioritných osí 1 až 6  

6. Rôzne 

7. Záver a zhrnutie 

 

1. Úvodné slovo 

 

Rokovanie otvorila a viedla pani podpredsedníčka výboru Erna Dohnáliková v zastúpení 

predsedu, pána ministra dopravy a výstavby, ktorý sa nemohol rokovania zúčastniť. Zhrnula 

činnosť MV a informovala o pokroku v implementácii od posledného rokovania 18. marca 

2021. Overila uznášaniaschopnosť výboru z 34 členov v úvode bolo prítomných 23                         

a skonštatovala, že výbor je uznášaniaschopný. Predstavila program rokovania, ktorý prítomní 

členovia schválili hlasovaním.  

 

Hlasovanie o programe rokovania prebiehalo prostredníctvom chatového okna podľa pokynov  

podpredsedníčky, pán Mamojka hlasoval verbálne:  

Hlasovalo prítomných 23 členov, z toho za: 22, proti: 0, zdržal sa: 1. 

 

 

2. Prezentácia a schvaľovanie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2020 

 

Pavol Bžán (MDV SR) uviedol, že tento rok bola výročná správa koncipovaná 

v režime zjednodušenej správy, napriek tomu je pomerne rozsiahla vzhľadom na to, že značnú 
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časť predstavuje kapitola o finančných nástrojoch (Prezentácia 02). Poukázal na dôležitosť         

a kvalitu Zhrnutia pre občanov, ku ktorej prispeli aj pripomienky členov z predošlých rokov. 

V prezentácii stručne poinformoval o kľúčových udalostiach za rok 2020, ktorý výrazne 

ovplyvnila  pandémia COVID-19.  Mobilizácia zdrojov potrebných na boj s jej následkami 

ovplyvnila výšku celkovej alokácie, čo reflektovali revízie OPII na verziu 8.0 a 9.0. Nárast 

čerpania bol vo výške 441 mil. € a kontrahovania 829 mil. €, spolu bolo vyhlásených 43 nových 

výziev a vyzvaní s alokáciou 596 mil. €. Predstavil hlavné vrcholy hodnoteného obdobia pri 

dopravných projektoch: v budovaní diaľnic bol ročný nárast o 18,21 km a celkový pokrok           

o 47,92 km. Vo verejnej osobnej doprave to bol ročný nárast o 6,7 km a celkový pokrok 14,67 

km nových a zmodernizovaných električkových tratí, ročný nárast dodaných vozidiel MHD bol 

o 12 vozidiel a celkový pokrok 82 vozidiel mestskej koľajovej dopravy. Pri cestách I. triedy bol 

ročný nárast o 8,5 km a celkový pokrok je 103,34 km zmodernizovaných ciest. Odstránených 

bolo 32 nehodových lokalít a celkový pokrok je 75 lokalít a kolíznych bodov. V informatizácii 

to bola hlavne úspešne realizovaná dopytovo-orientovaná výzva WIFI pre Teba s počtom 492 

predložených žiadostí o NFP. Schválené boli 2 zámery NP a bolo uzavretých 219 zmlúv na NP 

aj DOP. Na konci roka 2020 bolo v implementácií 571 projektov, 47 národných a 524 

dopytovo-orientovaných. Oblasť výskumu a inovácií bola zásadne ovplyvnená pandémiou, 

napriek tomu pribudlo 198 nových projektov v sume takmer 320 mil. € a bolo dosiahnuté 

čerpanie vo výške 203 mil. €. Na záver oboznámil prítomných s priebehom pripomienkového 

konania v rámci výboru, kde bolo zapracovaných všetkých 33 doručených pripomienok.  

 

Diskusia: 

 

Ľubor Illek (KMNO – Slovensko.Digital) vyslovil požiadavku, aby hodnota merateľných 

ukazovateľov pre PO7 bola v súlade s realitou a aby bolo jasné čo sa vykazuje, nakoľko viaceré 

z nich stále majú hodnotu 0. Uviedol, že podľa Slovensko.Digital je stav implementácie NP 

v kritickom stave, formálne sú projekty v implementácii, ale reálne sa nerozbehli, keďže 

väčšina je zatiaľ vo fáze VO. Podľa jeho názoru je jasné, že sa nestihne dodržať harmonogram 

projektov najmä z hľadiska ich dodania a považuje za vhodné zaviesť v tejto oblasti krízové 

riadenie.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že dáta vo výročnej správe predstavujú stav na 

konci roka 2020, pričom v niektorých projektoch PO7 sú merateľné ukazovatele nastavené tak, 

že ich hodnotu je možné vykazovať až na konci realizácie. Na najbližšom stretnutí RV PO7 

dostanú členovia detailnú informáciu o stave ich plnenia u kontrahovaných projektov 

a projektov plánovaných v rámci výziev. Národné projekty PO7 sú v stave VO, ako jedno 

z opatrení pre akceleráciu čerpania SO vydal usmernenie pre prijímateľov s hraničným 

termínom vyhlásenia VO do 31. 7. 2021. V prípade nedodržania tohto termínu môže nastať 

odstúpenie od zmluvy. PO7 už v súčasnosti funguje v rámci krízového manažmentu, ktorý je 

vykonávaný zo strany CKO. MIRRI mesačne predkladá informáciu o aktuálnom stave 

implementácie jednotlivých OP na rokovanie vlády SR, aby mohol byť vyvinutý tlak na 

čerpanie v rámci jednotlivých projektov u prijímateľov NP, ktorými sú prevažne orgány 

ústrednej štátnej správy. Uviedla, že považujú tieto opatrenia za účinné, nakoľko SO má 

informácie, že termín vyhlásenia VO bude dodržaný vo všetkých projektoch okrem dvoch. 

 

Ľubor Illek (KMNO – Slovensko.Digital) uviedol, že tlmočil potrebu zavedenia množstva  

ďalších opatrení s ohľadom na administratívne kapacity z hľadiska nasadzovania projektov do 

prevádzky, aby sa predišlo vzniku ich nadmerného zaťaženia pri nadväznosti realizovania 

jednotlivých projektov. 
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Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že na úrovni MV považuje túto otázku za zodpovedanú 

a požiadala členov smerovať ďalšiu diskusiu k otázke krízového riadenia implementácie PO7 

na zasadnutie RV PO7 11. 6. 2021. 

 

Pavol Frič (ITAS) uviedol, že ITAS sa pripája k stanovisku Slovensko.Digital, považujú stav 

v PO7 za kritický z hľadiska vyčerpania alokácie. Požiadal, aby MV zaviazal SO k predloženiu 

krízového plánu, ktorý bude obsahovať konkrétne kroky, náhradné zmysluplné projekty, ktoré 

budú vyberané s ohľadom na ich vzájomné súvislosti. Upozornil na možné zopakovanie 

situácie z ukončovania projektov v OPIS-e, kedy sa projekty dorábali ešte niekoľko rokov po 

ich formálnom dodaní. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že MIRRI raz za mesiac predkladá na rokovanie vlády 

SR informatívne materiály o stave všetkých OP EŠIF. Štvrťročne budú jednotlivé rezorty 

predkladať stav za svoje oblasti. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) reagovala na pána Friča, že to nie je jediné opatrenie, ktoré 

sa realizuje, SO si uvedomuje kritický stav implementácie PO7 a situáciu považujú za veľkú 

výzvu, poukázala na to, že ho prevzali v roku 2020, pričom reálne kontrahovanie prebiehalo 

najmä na konci roka 2019 a 2020. Uvedomujú si, že materiál na rokovanie vlády nie je 

dostatočné opatrenie, uviedla, že krízový manažment je zavedený aj vnútri osi voči 

prijímateľom, kde na týždennej báze predkladajú aktuálny stav VO, stav čerpania a prípadné 

problémy. Pri rizikových projektoch prebieha komunikácia s prijímateľmi každé dva týždne 

a sú uskutočňované stretnutia na technickej úrovni a raz mesačne na úrovni GR. Opatrenia na 

akceleráciu implementácie PO7 boli predstavené na minulom rokovaní MV, ich odpočet  

dostanú členovia RV PO7 na zasadnutí RV. V súčasnosti prebieha na MIRRI tvorba zásobníka 

náhradných projektov, ktorý bol tiež jedným z opatrení a je vo fáze vyhľadávania vhodných 

náhradných projektov. Realizuje sa za intenzívnej spolupráce SO s MF SR hlavne s ÚHP, ktorý 

disponuje zoznamom investičných projektov a so sekciou rozpočtu MF SR pri tvorbe rozpočtu 

sa vyberajú vhodné projekty, ktoré boli alebo majú byť financované zo štátneho rozpočtu, aby 

boli presunuté do PO7. Potvrdila existenciu akčného plánu, ktorý je SO pripravené poskytnúť 

členom MV, pričom očakávajú diskusiu na túto tému na zasadnutí RV PO7 11. 6. 2021, na 

ktorom členovia RV dostanú všetky spomenuté informácie.  

 

Ján Kovalčík (KMNO – INEKO) súhlasil s požiadavkou ITAS a Slovensko.Digital zaviazať 

SO v rámci uznesenia už na tomto rokovaní, pričom by o úlohe pre SO mohli členovia hlasovať 

v rámci bodu Rôzne. 

 

 

Hlasovanie o dokumente Výročná správa o vykonávaní OPII za rok 2020: 

  

Prítomných: 25 

Za: 23 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 

 

Monitorovací výbor schválil dokument Výročná správa o vykonávaní OPII za rok 2020. 
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4. Prezentácia a schvaľovanie materiálu Hodnotiace kritériá pre dopytovo–orientované 

projekty OPII prioritná os 7 informačná spoločnosť, verzia 1.0 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) stručne prezentovala predložený materiál ako jednotnú 

sadu HK pre všetky DOP na konkrétne témy zodpovedajúce plánu výziev na rok 2021: 

Implementácia cezhraničných služieb – Jednotná digitálna brána; Malé zlepšenia eGOV 

služieb; Rozvoj governance a úrovne informačnej a kybernetickej bezpečnosti v podsektore 

VS; Manažment údajov inštitúcie verejnej správy (Prezentácia 03). HK pre výzvu Migrácia 

ISVS na IaaS budú predložené členom dodatočne. Informovala, že HK DOP PO7 sú rozdelené 

na dve časti – minimálne všeobecné kritériá podľa oblastí v zmysle EŠIF a doplňujúce 

hodnotiace bodové kritériá podľa zamerania. Ich cieľom je posúdiť konkrétne vecné, technické 

aspekty predkladaných ŽoNFP v závislosti od konkrétnej témy. Uviedla, že HK aj návrhy 

výziev boli prerokované v rámci pracovných skupín MIRRI za účasti odborných združení, pred 

pár dňami prebehlo k téme HK stretnutie s odbornými združeniami ITAS, PPP                                   

a Slovensko.Digital. HK boli predložené na pripomienky členom MV aj RV, uskutočnila sa 

videokonferencia s RO k otvoreným pripomienkam a následne boli všetky pripomienky 

zapracované.  

 

Diskusia: 

 

Dušan Močarník (ZMOS) uviedol, že v investičnej priorite IP2c: „Posilnenie aplikácií IKT   

v rámci elektronickej štátnej správy, elektronického vzdelávania, elektronickej inklúzie, 

elektronickej kultúry a elektronického zdravotníctva“ mu koliduje použitie označenia „štátnej 

správy“ a v ďalšom texte sa používa „verejnej správy“, čo podľa jeho názoru môže vylúčiť 

z tohto hodnotenia sektor samosprávy. Navrhol toto zmeniť už v názve investičnej priority. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) zdôvodnila, že názov investičnej priority je prebratý z textu 

operačného programu, potvrdila, že výzvy budú presne zadefinované a nebudú diskriminovať 

žiadnych žiadateľov, výzvy Manažment údajov inštitúcie VS a Rozvoj governance a úrovne 

informačnej a kybernetickej bezpečnosti v podsektore VS sú určené aj pre verejnú správu. 

Uviedla, že predstavitelia verejnej správy sa mohli k HK vyjadriť v rámci prípravy na 

stretnutiach pracovnej skupiny Lepšie dáta. 

 

Ľubor Illek (KMNO – Slovensko.Digital) potvrdil záujem SO o spoluprácu a účasť 

odborných združení v rámci pracovných skupín pri príprave HK DOP. Uviedol, že prechod od 

NP k dopytovo-orientovaným projektov považuje za cestu k zrýchleniu čerpania, ďalším 

krokom by mala byť podľa neho snaha o zníženie byrokracie. Prechod k bodovým kritériám 

považuje za vhodný, avšak pri výzve kybernetická bezpečnosť vníma ako riziko existenciu 

ďalších vlastných interných kritérií Sekcie kybernetickej bezpečnosti. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) upresnila, že pre posudzovanie projektov v rámci výzvy 

Rozvoj governance a úrovne informačnej a kybernetickej bezpečnosti v podsektore VS bude 

vypracovaná horizontálna štúdia, ktorá bude predložená na zasadnutí RV PO7 11. 6. 2021. 

Pričom nebude prebiehať schvaľovanie štúdií uskutočniteľnosti pre jednotlivé projekty, ale sa 

bude posudzovať ich súlad s touto štúdiou.   

 

Pavol Frič (ITAS) uviedol, že podľa jeho názoru návrh HK pozitívne posunie stav čerpania    

v osi. Ohradil sa voči hodnotiacemu kritériu podľa CBA, ktorá podľa jeho názoru nereflektuje 

kvalitu projektu.  
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Hlasovanie o návrhu dokumentu: Hodnotiace kritériá pre dopytovo–orientované projekty OPII 

prioritná os 7 informačná spoločnosť, verzia 1.0: 

 

Prítomných: 25 

Za: 24 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 

 

Monitorovací výbor schválil dokument: Hodnotiace kritériá pre dopytovo–orientované projekty 

OPII prioritná os 7 informačná spoločnosť, verzia 1.0. 

 

Branislav Mamojka (KMNO – NROZP) vyslovil svoju preferenciu jednotnej elektronickej 

komunikačnej platformy využívanej pri online stretnutiach pre všetky orgány štátnej správy. 

Nakoľko ovládanie a používanie tejto platformy je preňho veľmi komplikované. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že RO v spolupráci s MIRRI bude hľadať riešenie, ako 

skĺbiť bezpečnostné požiadavky a užívateľskú prístupnosť. 

 

Peter Čmiko (MIRRI SR) k pripomienke pána Friča ku kritériu posudzovania podľa CBA 

poznamenal, že predmetné vylučujúce kritérium 4.1: „Je analýza celkových nákladov na 

vlastníctvo – TCO vypočítaná v súlade s metodikou uvedenou vo výzve (Metodický pokyn        

k spracovaniu biznis case a cost benefit analýzy informačných technológií verejnej správy)             

a vychádza z reálnych predpokladov? (CBA ak relevantné)“ vychádza z TCO, nie CBA.  

 

 

4. Schvaľovanie Dodatku č. 2 k Štatútu Riadiaceho výboru prioritných osí 9 až 12 

 

Ľubomír Grznárik (MŠVVaŠ SR) informoval o dôvode vypracovania dodatku č. 2 k Štatútu 

Riadiaceho výboru PO9-12, ktorým bola formálna zmena názvu „Úrad podpredsedu pre 

investície a informatizáciu“ na „Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie“. Ďalšou zmenou bolo doplnenie ustanovenia o konflikte záujmov v zmysle 

aktualizácie Vzoru CKO č. 1.  

 

 

Hlasovanie o návrhu dokumentu: Dodatok č. 2 k Štatútu Riadiaceho výboru prioritných ostí 9 

až 12: 

 

Prítomných: 26 

Za: 26 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

 

Monitorovací výbor schválil dokument: Dodatok č. 2 k Štatútu Riadiaceho výboru prioritných 

osí 9 až 12 OPII. 

 

 

4. Informácia o činnosti Riadiaceho výboru PO 1 až 6  

 

Pavol Bžán (MDV SR) informoval o obsahu 23. zasadnutia RV PO1-6 (Prezentácia 04), ktoré 

sa konalo online 7. 5. 2021 a bolo na ňom prerokovaných a schválených 11 zámerov národných 
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projektov, z toho 7 aktualizácií a 4 nové projektové zámery. Všetky zámery stručne predstavil 

a pripomenul, že záznam vrátane aktualizovaného zoznamu projektov z rokovania bol zaslaný 

členom MV na vedomie. Súčasťou záznamu je aj diskusia na témy, ktoré otvoril nový člen pán 

Kovalčík. Zoznam národných projektov a schválené zámery sú zverejňované na webovom sídle 

OPII (www.opii.gov.sk) a CKO (www.partnerskadohoda.gov.sk).  

 

Diskusia:  

 

Ján Kovalčík (KMNO – INEKO) poďakoval za možnosť byť členom a zúčastniť sa na 

rokovaní RV PO1-6 a informoval, že niektoré témy prednesie v rámci bodu Rôzne.  

 

 

6. Rôzne 

 

Pavol Bžán (MDV SR) informoval, že RO pripravuje aktualizáciu štatútu MV, štatútu 

a rokovacieho poriadku RV PO1-6 a pravdepodobne aj SO MIRRI štatútu a rokovacieho 

poriadku RV PO7, dôvodom je vydaná aktualizácia Vzoru CKO č. 1 (verzia č. 3) Štatút MV 

pre OP, v ktorom sa vyžaduje v štatúte monitorovacieho resp. riadiaceho výboru uviesť 

ustanovenie o predchádzaní konfliktu záujmov a upraviť spôsob riešenia identifikovaného 

konfliktu v súvislosti s predkladaním ŽoNFP, monitorovaním a hodnotením pomoci. Dal do 

pozornosti, že predmetné dodatky budú v dohľadnej dobe predložené členom na schválenie 

hlasovaním per rollam. Termín na zapracovanie zmien je do 15. 6. 2021.  

 

Ján Kovalčík (KMNO – INEKO) pripomenul otázku potreby zabezpečenia kontinuálnych 

sčítaní dopravy na ťahoch kde sa plánujú veľké investičné projekty v rámci ciest I. triedy, 

rýchlostných ciest a diaľnic. Ocenil vznik dokumentu Priority vo výstavbe cestnej 

infraštruktúry, kde podľa jeho názoru boli použité neaktuálne a skreslené dáta získané pri 

celoštátnom sčítaní v roku 2015. Aby bol systém spravodlivý je podľa neho potrebné pravidelne 

ho aktualizovať na základe kvalitných a presných dát získaných zo sčítačov na uvedených 

ťahoch. Pre vyššiu kredibilitu získavania a čerpania zdrojov aj v nasledujúcom období je podľa 

neho potrebné začať s realizáciou inštalácie kontinuálnych sčítačov dopravy na predmetné ťahy 

ešte v tomto programovom období. Navrhol urobiť štúdiu uskutočniteľnosti internými 

kapacitami, pričom ponúkol svoju účasť na konzultáciách.  

 

Ľuboš Ďurič (MDV SR) potvrdil, že RO podporuje túto myšlienku, pričom problematika 

sčítačov a tvorba štúdie uskutočniteľnosti bude smerovaná na špecializovaný Odbor stratégie 

dopravy MDV. Upresnil, že projekty boli priorizované na základe existujúcej štúdie 

uskutočniteľnosti, ktorá vychádzala z aktuálnych dát, čím reagoval na tvrdenie pána Kovalčíka, 

že boli uprednostnené projekty len na základe dát zo sčítania v roku 2015. 

 

Ján Kovalčík (KMNO – INEKO) uviedol, že nespochybňuje dokument priorizácie, iba 

kvalitu vstupných údajov. Vyslovil požiadavku, aby sa od verbálnej podpory potreby 

kontinuálneho sčítania dopravy v týchto úsekoch pristúpilo ku konkrétnym krokom viditeľným 

do konca roku 2023.  

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že štúdie uskutočniteľnosti zohľadňujú a naďalej budú 

zohľadňovať aktuálne dáta. 

 

Ján Kovalčík (KMNO – INEKO) nadviazal na svoje vystúpenie na zasadnutí RV PO1-6 

informáciou, že identifikoval riziko z hľadiska možnosti spochybnenia oprávnenosti čerpania 

http://www.opii.gov.sk/
http://www.partnerskadohoda.gov.sk/


7 

 

Monitorovací výbor pre OPII      28. máj 2021 

zdrojov pri následných overovaniach zo strany EK pri vyhlasovaní VO u veľkých prijímateľov. 

Upozornil na fakt, že podľa jeho názoru ZSSK opakovane uzatvára kontrakty s rovnakým 

dodávateľom, pričom nezriedka údajne ide o tendre, kde je tento uchádzač ako jediný 

prihlásený alebo splňujúci podmienky súťaže. Požiadal RO, aby sa rozhodnutie o financovaní 

z OPII sa neurobilo bez toho, aby sa preštudovali všetky podané námietky od neúspešných 

uchádzačov obstarávaní, aby sa predišlo obmedzeniu súťaže.  

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) potvrdila, že pri kontrole VO sa uplatňuje rovnaký dôsledný 

a zodpovedný prístup pri všetkých zákazkách, pričom každá nadlimitná zákazka je súbežne 

kontrolovaná aj na ÚVO. Podľa aktuálne zistených informácii bol dohľadaný jeden prípad, 

kedy v súťaži predložil ponuku jediný uchádzač a v takom prípade sa aplikuje špeciálny postup, 

kedy VO ide priamo na kontrolu ÚVO. Uviedla, že zo všetkých úrovní auditov (OA, CO, EK, 

vládny audit) má RO zosumarizované zistenia, ktoré sa dôsledne dodržiavajú. Vyzvala pána 

Kovalčíka, aby poskytol konkrétne príklady svojich tvrdení na rokovaní riadiaceho výboru, aby 

sa k nim mohol RO vyjadriť. 

 

Pavol Frič (ITAS) nadviazal na diskusiu k výročnej správe a požiadal, aby MV uložil úlohu 

SO PO7 predložiť, aké konkrétne kroky plánuje, aby zabezpečil vyčerpanie alokovaných 

prostriedkov. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI) uviedla, že MIRRI môže akčný plán predložiť do 30. 6. 2021.  

 

 

Hlasovanie o uznesení: MV OPII zaväzuje SO PO7 predložiť členom monitorovacieho výboru 

do 30. 6. 2021 Akčný plán implementácie PO7 : 

 

Prítomných: 25 

Za: 25 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Branislav Mamojka (KMNO – NROZP) požiadal, aby v rámci informačnej kampane OPII 

boli propagované aj nové a užitočné prínosy projektov OPII, ktoré významne pomáhajú 

občanom s obmedzenou mobilitou.  

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) poďakovala za podnet a uviedla, že RO pri príprave ďalšej 

informačnej kampane bude akcentovať tieto prínosy aj v spolupráci s NROZP. 

 

 

7. Záver a zhrnutie 

 

Pani podpredsedníčka MV konštatovala, že výbor na 12. riadnom rokovaní schválil dokumenty 

– Výročná správa o vykonávaní OPII za rok 2020, Hodnotiace kritériá pre dopytovo–

orientované projekty OPII PO7, verzia 1.0, Dodatok č. 2 k Štatútu Riadiaceho výboru PO9-12, 

uložil úlohu SO PO7: Zaväzuje sprostredkovateľský orgán pre prioritnú os 7 Operačného 

programu Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 predložiť členom monitorovacieho výboru 

do 30. 6. 2021 Akčný plán implementácie prioritnej osi 7. Výbor zobral na vedomie Informáciu 

o činnosti Riadiaceho výboru PO1-6. Poďakovala členom a prítomným za účasť a ukončila 12. 

riadne rokovanie MV OPII. 
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PhDr. Pavol Bžán, MA   Dátum: 22. 6. 2021  Podpis: v. r. 

tajomník MV OPII 2014 – 2020 

 

Mgr. Erna Dohnáliková   Dátum:  22. 6. 2021  Podpis: v. r. 

podpredsedníčka MV OPII 2014 – 2020 

 

Ing. Andrej Doležal    Dátum: 30. 6. 2021  Podpis: v. r. 

predseda MV OPII 2014 – 2020 
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Zoznam použitých skratiek 

CBA Cost Benefit Analysis – analýza prínosov a nákladov 

CKO Centrálny koordinačný orgán 

CO Certifikačný orgán 

DOP dopytovo-orientované projekty 

EŠIF Európske štrukturálne a investičné fondy 

GR generálny/a riaditeľ/ka 

HK hodnotiace kritériá 

INEKO Inštitút pre ekonomické a sociálne reformy 

IaaS Infrastructure as a Service – infraštruktúra ako služba 

IKT Informačné a komunikačné technológie 

ISVS Informačné technológie verejnej správy 

ITAS IT Asociácia Slovenska 

ITVS Informačné technológie verejnej správy 

KMNO  Komora mimovládnych neziskových organizácií pri Rade vlády SR pre    

MNO 

KOZ Konfederácia odborových zväzov 

MDV  Ministerstvo dopravy a výstavby SR 

MF  Ministerstvo financií SR 

MIRRI Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

MinV Ministerstvo vnútra  

MV OPII Monitorovací výbor pre OP Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

NP Národný projekt 

NROZP Národná rada per občanov so zdravotným postihnutím 

PPP Partnerstvá pre prosperitu 

OP Operačný program 

EVS Efektívna verejná správa 

OPII Operačný program Integrovaná infraštruktúra 

OPIS Operačný program informatizácia spoločnosti 

PO prioritná os 

RO Riadiaci orgán 

RÚZ Republiková únia zamestnávateľov 

RV Riadiaci výbor 

SAV Slovenská akadémia vied 

SK8 Združenie samosprávnych krajov Slovenska 

SO Sprostredkovateľský orgán 

SR Slovenská republika 

SRK Slovenská rektorská konferencia 

STU Slovenská technická univerzita 

TCO Total Cost of Ownership – analýza celkových nákladov na vlastníctvo 

VATU Výskumne a technicky orientovaných univerzít 

VO verejné obstarávanie 

VS  verejná správa 

ZMOS Združenie miest a obcí Slovenska 

ZSPS Zväz stavebných podnikateľov Slovenska 

ZSSK            Železničná spoločnosť Slovensko  
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Príloha č.1: Zoznam účastníkov 

Členovia MV OPII 

P. 

č.  
Meno a priezvisko zástupca 

Organizácia 

1. Andrej DOLEŽAL  Erna DOHNÁLIKOVÁ MDV SR 

2. Martin JANÁČEK  Ľuboš ĎURIČ MDV SR 

3. Erna DOHNÁLIKOVÁ  MDV SR 

4. Veronika REMIŠOVÁ Marcela ZUBRICZKÁ SO – MIRRI 

5. Miriam KOVÁČIKOVÁ  SO – MIRRI 

6. Branislav GRÖHLING  Ľubomír GRZNÁRIK SO – MŠVVaŠ 

7. Boris ŠKODA  SO – MH  

8. Denisa ŽILÁKOVÁ    CKO – MIRRI 

9. Adela DANIŠKOVÁ  Branislav HORÁK EVS – MinV 

10. Ladislav ŠIMKO   CKO – MIRRI 

11. Katarína VALLOVÁ Juraj KOŠÍK CO – MF 

12. Pavol KRISTEĽ   IROP – MIRRI 

13. Ľubor ILLEK  KMNOSlovensko.Digital 

14. Ján KOVALČÍK   KMNO – INEKO 

15. Branislav MAMOJKA  KMNO – NROZP 

16. Marcel ZAJAC Skarlet ONDREJČÁKOVÁ KMNO 

17. Michal VÁŽNY  KMNO 

18. Dušan MOČARNÍK  ZMOS 

19. Milan IŠTVÁN  PPP 

20. Pavol FRIČ  ITAS  

21. Martin CHRAPPA   Klub 500 

22. Pavol KOVÁČIK  ZSPS 

23. Martin PUTALA   Rada VŠ 

24. Pavol SOVÁK  Združenie VATU 

25. Peter SAMUELY   SAV 

26. František ZAPARANIK  KOZ 

27. Peter FODREK  RÚZ 

Tajomník MV OPII  

28. Pavol BŽÁN  MDV SR 

Pozorovatelia a hostia MV OPII  

29. Thomas BAER  DG REGIO 

30. Tatiana KUDERAVÁ  OA – MF 

31. Peter ČMIKO  SO – MIRRI 

32. Zuzana KOVÁČOVÁ  MDV SR 

33. Ján ŠESTÁK  MDV SR 

34. Janette BEDNÁROVÁ  MDV SR 

 

 

 


